
Geachte meneer, mevrouw 

Namens de NAAV fyto-commissie willen wij ons volledig aansluiten bij de 
reactie van de NVA en de Zhong. 

Aanvullend zouden we graag  nog 2 opmerkingen willen maken. 

Van alle voorgeschreven kruiden zijn de monographieen bekend. Alle 
artsen die gespecialiseerd zijn in Chinese fytotherapie werken met 
leveranciers  
die de herkomst, authenticiteit, biologische variatie en veiligheid 
(bestrijdingsmiddelen) kunnen garanderen, zoals bijvoorbeeld de 
Natuurapotheek. 

Een punt dat nadere specificatie behoeft in het schrijven van de NVA en 
de Zhong, zijn de aanvullende verwijzingen naar de zogenaamde expert 
groep. Via onderstaande referenties kunt U via uw eigen verslagen 
terugzien dat de toezegging voor de te vormen expert groep gedaan is.  

In het schrijven van de NVA en Zhong staat de toezegging vermeld  in 
het ROW-overleg (1) over de te vormen expert commissie, deze zijn 
terug te vinden in de row-minvws.nl/documenten (zie hieronder bij de 
referenties). In 2014 zei Anneke Sellis daar nog niet aan toegekomen te 
zijn (2). Hierna zijn de ROW overleggen onregelmatig geworden.  

 

Namens de NAAV fyto commissie en de secretaris van de NAAV 

 

John Lie- secretaris NAAV (info@naav.nl) 

Esther van Dorst- NAAV fyto commissie 

 

Referenties 

(1) https://www.row-minvws.nl/documenten/2012/03/23/verslag-dgl---23-
maart-2012 
(2) https://www.row-minvws.nl/documenten/2014/04/02/verslag-dgl---2-
april-2014 
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